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Gdańsk, 30.06.2021 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XIX SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XIX sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 18:15 w środę 

30.06.2021 r. w salce konferencyjnej przy kościele pw. Miłosierdzia Bożego 

(ul. Myśliwska 25 w Gdańsku) po zebraniu kworum. Sesja odbywała się poza siedzibą 

Rady Dzielnicy z powodu konieczności zachowania środków bezpieczeństwa związanych 

z epidemią koronawirusa COVID-19. 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady XIX sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz stwierdził ich prawomocność (obecnych 12 radnych). 

3. Wybór protokolanta. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, 

że sam sporządzi protokół z XIX sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zgłosił wniosek o dodanie do 

porządku obrad pkt. „Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wniosków do Bazy 

Priorytetów Inwestycyjnych” po pkt. 4 „Zatwierdzenie protokołu z XVIII sesji 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo”. Dodał, że projekt uchwały został wysłany 

wszystkim radnym dzień przed sesją. 

Wniosek przyjęto. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

4.2. Radna Halina Wojnicz zgłosiła wniosek o możliwość dyskusji na temat spraw 

porządkowych w rejonie ul. Matuszewskiego. Poprosiła o uwzględnienie tego 

tematu w pkt. „Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wniosków do Bazy 

Priorytetów Inwestycyjnych” przy okazji dyskusji na temat zawartego w projekcie 

uchwały wniosku o remont ul. Matuszewskiego. Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że pozwoli na omówienie spraw zgłoszonych 

przez Radną Halinę Wojnicz, więc nie było potrzeby głosowania zmiany porządku 

obrad. 

4.3. Przyjęto porządek obrad. 

(12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

5. Zatwierdzenie protokołu z XVIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

5.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że otrzymał 

maila od Radnej Haliny Wojnicz, w którym odnosiła się do tematów poruszanych 

na poprzedniej sesji, jednak nie znalazł tam żadnego wniosku, który mógłby 

potraktować jako poprawkę lub uzupełnienie do protokołu. 

5.2. Zatwierdzono protokół z XVIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(10 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”) 
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6. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wniosków do Bazy Priorytetów Inwestycyjnych. 

6.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił projekt uchwały 

wraz z zadaniami inwestycyjnymi, które Zarząd Dzielnicy uznał za priorytetowe. 

6.2. Radny Ryszard Kłos zgłosił wniosek o dodanie w §1 projektu uchwały pkt. 9  

o treści „Budowa wydzielonego prawoskrętu z ul. Piecewskiej w ul. Jaśkowa 

Dolina”. 

Wniosek przyjęto w związku z brakiem głosów sprzeciwu. 

6.3. Radny Ryszard Kłos zgłosił wniosek o dodanie w §1 projektu uchwały pkt. 10 

o treści „Likwidacja przyczółku między prawoskrętem do ul. Rakoczego 23 

(budynki Polnord) oraz prawoskrętem do sklepu Lidl”. 

Wniosek przyjęto w związku z brakiem głosów sprzeciwu. 

6.4. Radna Monika Matwiejszyn zaproponowała dodanie do projektu uchwały wniosku 

o remont dojazdu do osiedla „Młoda Morena” przy ul. Dolne Migowo od strony 

ul. Powstania Listopadowego. 

6.5. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak odpowiedział, że jest to teren 

LWSM „Morena”, a nie miejski, dlatego nie może być uwzględniony w Bazie 

Priorytetów Inwestycyjnych. 

6.6. Radna Halina Wojnicz przedstawiła problem dawnego parkingu przy 

ul. Matuszewskiego, na który weszli Ormianie. Interweniowała w tej sprawie do 

władz LWSM „Morena” i dostała odpowiedź, że LWSM „Morena” wydzierżawiła 

50 m
2
 terenów Spółdzielni przylegających do serwisu samochodowego i pozwoliła 

na jego ogrodzenie. Powodem ogrodzenia ma być zapewnienie bezpieczeństwa 

i porządku, ponieważ na miejscu wielokrotnie odnajdywano butelki po alkoholu 

oraz zużyte strzykawki. Do Spółdzielni dochodziły również sygnały o zakłócaniu 

porządku publicznego, nie bez znaczenia jest seria incydentów o podłożu 

rasistowskim i ksenofobicznych, jakie wydarzyły się tam na przestrzeni ostatnich 

miesięcy. Radna Halina Wojnicz poprosiła o zainteresowanie się tą sprawą i pomoc 

władzom LWSM „Morena” w pokierowaniu do służb porządkowych, Policji 

i Straży Miejskiej. 

6.7. Radna Aneta Kramek zaproponowała dodanie do projektu uchwały wniosku 

o wyznaczenie przejścia dla pieszych przy ul. Piecewskiej na wysokości cukierni 

Wega. 

6.8. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak powiedział, że taki wniosek można 

złożyć bezpośrednio do Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni, ponieważ Baza 

Priorytetów Inwestycyjnych zawiera większe zadania. 

6.9. Podjęto Uchwałę Nr XIX/50/2021 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wniosków do Bazy Priorytetów Inwestycyjnych. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

7. Przedstawienie sprawozdania Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności w roku 2020. 

7.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przedstawił sprawozdanie 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności w roku 2020. Powiedział, że zgodnie 

z sugestiami radnych sprawozdanie zawiera również statystyki obecności radnych 

podczas sesji. 
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7.2. Radny Ryszard Kłos zapytał, jak liczona była frekwencja obecności, w odniesieniu 

do Radnego Radosława Nowaka i Radnego Janusza Kozłowskiego, którzy 

sprawowali mandat radnego tylko przez część roku 2020. 

7.3. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że statystyki 

były liczone wyłącznie względem sesji, w których dany radny powinien 

uczestniczyć. Dodał, że sprawozdanie uwzględnia także statystyki minutowe, które 

zostały wyliczone na podstawie zapisów godzin wejść i wyjść w protokołach. 

8. Przedstawienie sprawozdań Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności 

w roku 2020. 

8.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, 

że w statutowym terminie zostało złożone tylko 1 sprawozdanie: Komisji Sportu 

i Rekreacji kierowanej przez Radnego Grzegorza Giżewskiego. Przed sesją 

wpłynęło jeszcze sprawozdanie Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych kierowanej 

przez Radną Monikę Matwiejszyn. 

8.2. Radna Monika Matwiejszyn przedstawiła sprawozdanie Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych. 

8.3. Radna Monika Matwiejszyn odczytała sprawozdanie Komisji Sportu i Rekreacji 

(napisane przez Radnego Grzegorza Giżewskiego). 

8.4. Radna Katarzyna Sulewska przedstawiła sprawozdanie Komisji Bezpieczeństwa 

i Ochrony Środowiska. 

8.5. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik przedstawiła sprawozdanie Komisji 

Edukacji i Kultury. 

8.6. Radna Olga Strojny przedstawiła sprawozdanie Komisji Infrastruktury 

i Zagospodarowania Przestrzennego. 

8.7. Radna Halina Wojnicz powiedziała, że należy informować o spotkaniach Komisji 

z mieszkańcami. Poprosiła o pomoc w wytyczeniu ścieżki dla psów. 

9. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu Dzielnicy 

Piecki-Migowo z działalności w roku 2020. 

9.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił sprawozdanie 

Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności w roku 2020. 

9.2. Podjęto Uchwałę Nr XIX/51/2021 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

przyjęcia sprawozdania Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności 

w roku 2020. 

(10 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”) 

10. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki opuścił obrady o godz. 19:30, 

co miało wpływ na liczbę osób głosujących w dalszej części sesji (obecnych 11 radnych). 

11. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektów zgłoszonych 

do Budżetu Obywatelskiego 2022. 

11.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przedstawił projekt uchwały. 

Powiedział, że wszystkie projekty w projekcie uchwały zostały zaopiniowane 

pozytywnie. Dodał, że opinia Rady Dzielnicy nie jest wiążąca, ale jest pomocna 

na etapie weryfikacji Budżetu Obywatelskiego. Poprosił o zwrócenie uwagi, 

czy zgłoszone projekty rzeczywiście mogłyby być realizowane, czy nie występuje 

kolizja z innymi planami. 
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11.2. Podjęto Uchwałę Nr XIX/52/2021 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

zaopiniowania projektów zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego 2022. 

(10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

12. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki wrócił do obrad, a Radna Katarzyna 

Sulewska opuściła obrady o godz. 19:50, co miało wpływ na liczbę osób głosujących 

w dalszej części sesji (obecnych 11 radnych). 

13. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

13.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił informację 

na temat ostatnich wydarzeń, które odbyły się z inicjatywy Rady Dzielnicy, 

m.in. sprzątanie dzielnicy i pchli targ. 

13.2. Radny Grzegorz Giżewski dodał, że pchli targ stał się wydarzeniem cyklicznym, 

odbywa się w ostatnią niedzielę miesiąca i przy tej okazji są organizowane również 

inne atrakcje, np. bieg przygotowany przez harcerzy, koncert bębniarzy 

oraz występ teatrzyku. Powiedział, że w planach jest stworzenie w dzielnicy 

punktów wymiany książek i poprosił o pomoc we wskazaniu miejsc, gdzie takie 

punkty mogłyby funkcjonować. 

13.3. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik poprosiła, aby traktować Dom Sąsiedzki 

Piecki-Migowo jako partnera, ponieważ prowadzi wiele wspólnych inicjatyw 

z Radą Dzielnicy, ma bogatą ofertę, jest lokalnym punktem „Gdańsk Pomaga”. 

Powiedziała, że Dom Sąsiedzki może współdziałać w projekcie wymiany książek. 

13.4. Radna Halina Wojnicz powiedziała, że dalej niszczeje Park Migowski. Poprosiła 

o zajęcie się tym tematem. 

13.5. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił stan realizacji 

projektów: „Park Uphagenów”, „Multi Park Morena” i „Mini Park Myśliwska”. 

14. Komunikaty i wolne wnioski. 

14.1. Radna Halina Gostomska wraz z Barbarą Klimkiewicz (wolontariuszem Zespołu 

Charytatywnego przy Parafii pw. Bożego Ciała) przedstawiły odpowiedź na pismo 

Radnej Haliny Wojnicz z dnia 21.05.2021 r. Podkreśliła, że wszystkie osoby 

pracujące w Zespole Charytatywnym to wolontariusze, którzy na dobrą opinię 

pracowali wspólnie przez wiele lat, a zachowanie i pisma Radnej Haliny Wojnicz 

traktują jako oczerniające, krzywdzące, psujące atmosferę w Zespole. 

14.2. Radna Halina Wojnicz odpowiedziała, że członkowie Zespołu Charytatywnego 

za każdym razem reagują nerwowo, kiedy się tylko pojawi, nie rozumie dlaczego. 

Powiedziała, że jej mail zawierał pytania, z troski o dobrą pracę wolontariuszy. 

14.3. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik powiedziała, że Dom Sąsiedzki 

Piecki-Migowo również jest pomawiany przez Radną Halinę Wojnicz. 

14.4. Radna Halina Gostomska poinformowała o planach utworzenia Dziennego Domu 

Pobytu dla osób potrzebujących. Poprosiła o poparcie i pomoc w tej inicjatywie. 

15. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zamknął obrady XIX sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 20:40. 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 


